

#	တမ်းတမ်း	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်န့ၢ်
		အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် ပုၤန့ၣ်တၢ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron		
၅	တၢ်ကွၢ်ထံသမံက့ၤတၢ်ပၤဆုၤမၤကဆုၤကဆိၣ်အလၢလဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢကဆၢတၢ်ယုၤကွၢ်ဝဲ မ့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢလဲအတၢ်လီၤဆီလၢ တၢ်တူၢ်လိာ်အီၤတသ့တဘျီအိၣ်ခါန့ၣ်လီၤ.	OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရၢၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ် အဂီၢ် Jessica Moore EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	တၢ်ဆဲးတၢ်သမံသမိးတၢ် အတၢ်မၤန့ၣ်လီၤ.	ဖၢၤတြုၤအူၢ်ရံၤ ၂၉. ၂၀၁၂
၆	မၤတၢ်ယုၤသ့ၣ်ညါပုၤဖူးကိတၢ်အတၢ်သ့ၣ်မံသးမုၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိၣ်တၢ်မၤတဖၣ်အကၢ်အစီန့ၣ်လီၤ. တၢ်ယုၤထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်/ တၢ်ခဲကွၢ်စီၤကွၢ်က့ၤတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်လၢ ကဆၢတၢ်ဒီးကွၢ်ကဆၢတၢ်လၢ ၁-၂ နံၣ်အတီၢ် ပုၤန့ၣ်လီၤ.	FS ပုၤန့ၣ်တၢ်အခိၣ်	တၢ်သမံထံလၢ တၢ်မၤအီၤလၢ တယံာ်ဘျီန့ၣ် မ့ၢ်ဝဲလၢမၤဂ့ၢ် ၂၀၁၁ န့ၣ်လီၤ.	မၤဂ့ၢ် ၂၀၁၃
၇	ဒ်တၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးအသိးဒီးမၤတၢ်ယုၤသ့ၣ်ညါကွၢ်တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢ တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ် PRM လၢ တၢ်မၤအူၤန့ၣ်မၤတၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်ပာ်ထံနီၤဖးတၢ်လၢတဖိးသဲးစး, လၢမ့ၢ်အဖိးမံလိာ်ကံလိာ်အသးဒီး PRM တၢ်ပာ်ဖျါခူသ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ဒီးသ န့ၣ်ထီၣ်အသးလၢတၢ်ဖိးတၢ်မၤတၢ်အိၣ်သးအဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်ကိတဖၣ်လၢ ဘၣ်တၢ်ပာ်ဖျါထီၣ်အီၤဆူ ပအိၣ်န့ၣ်တက့ၢ်.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိၣ်တၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Lea Holt FS HR ပုၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤတၢ်ဂ့ၢ်လိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron EEO/ADA မူဒါခိၣ် Ann Penn	မၤတၢ်သမံသမိးအဖၢမုၢ်	တၢ်ဆဲးမၤအီၤထီတီ
၈	ကွၢ်ကဆၢက့ၤန့ၣ်ပုၤတၢ်ကွၢ်ထွဲတၢ်မၤကဆိၣ်အတၢ်မၤတဖၣ် အတၢ်သိၣ်တၢ်သီဒီးဖိလဲစံၣ်တဖၣ်လၢ ကမၤလီၤတၢ်လၢ ကလီၤကံလိာ်သးဒီးဖျါစိမိၤအဖိလဲစံၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်မၤအကျဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိၣ်တၢ်အပုၤန့ၣ်တၢ် Lea Holt OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၤတၢ်ဂ့ၢ်လိာ် အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ဖိလဲစံၣ်ကျဲသန့ဒီးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ် တၢ်ကွၢ်ကဆၢက့ၤအီၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယုၤ ၃၀. ၂၀၁၂

	လၢတဖၣ် အမူဒါတ်ဟ်ဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.	<p>OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် Jessica Moore</p> <p>OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကွၢ်ထွဲ တၢ်ရၢလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	အလၢအတၢ်ဟ်ဖျါတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲးကဒါက့ၢ်အီၤဒီးတၢ်မၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤ, ပုၤကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်, ကရၢခိၣ်ဒီးဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်က့ၢ် အလီၢ်အလၢ တဖၣ် တၢ်ကွဲးကဒါက့ၢ်အီၤဒီးဟ်ဂၢၢ်ဟ်ကျၢၤအီၤလဲၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အတၢ်မၤတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲး ကဒါက့ၢ်	
၃	လၢတၢ်ကဒုးန့ၣ်တၢ်ခံကွၢ်စီၤတၢ်သ့ဟ်မူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖဲတၢ်မၤစဲၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုာ်အီၤလၢတၢ်ကွၢ်မၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤတဖၣ် အပူၤ, ဒီး“တၢ်မၤအခိၣ်”တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သိတၢ်မၤကျဲၤခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ဟ်ဖိၣ်ယုာ် တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိကဆိမူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.	<p>FS HR Doni Posey</p> <p>OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကွၢ်ထွဲ တၢ်ရၢလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	တၢ်ကမၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်တၢ်ဆိတလဲတဖၣ်ဖဲ လၢယူၤလဲၣ် ၂၀၁၂ အတၢ်မၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယူၤ ၃၀, ၂၀၁၂

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိာ်ဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢၤတဖၣ်

#	တၢ်ဖဲတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်နီၤ
၁	ဒုးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤန့ၣ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	<p>FS HR ပုၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိ Ray Doyle</p> <p>OHR အပူၤန့ၣ်တၢ်အခိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျၢၤဒီးတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant</p> <p>OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆုၢ်ကွၢ်ထွဲ တၢ်ရၢလိာ်အပူၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron</p>	ပုၤမၤကဆိတၢ်အဟီၣ်ကဝီၤမဲန့ၣ်က့ၢ်တဖၣ်ဒီးပုၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပုၤ “ခဲရိၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ပၤတၢ်ပြဲးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢ တၢ်မၤခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ် တၢ်မၤ လၢ ၂၀၁၂ နံၣ်ဒိတနံၣ်ညါအပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဟ်န့ၣ်တလ့ၤတဘျီအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတုၤလၢ (Fall) ၂၀၁၂ လီၤ.	နီၣ်ဝုဘၢၣ် ၃၀, ၂၀၁၂

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းလားပုတမ်းပညိဉ်အမုာ်နံ
၅	ကွဲးကျိဉ်ထံလံာ်တီလံာ်မိ/ဖိလစံဉ်လား အရဒိဉ်တဖဉ်ဆူ ကျိဉ်သားကျိဉ်လားညီနံပုမာတမ်းဖိလားအမာတံဖဲ တံကွဲးထွဲကဆိတံမာအိဉ်အဲဝဲ (စပုဉ်ကျိဉ်, ပယီဒီးကညီကျိဉ်တဖဉ်)နံဉ်တကွဲး.	OHR အပုမာတံဖိ FS HR အပုမာနံဉ်တံ Tracy Agnew	PRM အတံပာ်ဖျါဒီးဖိလစံဉ်တဖဉ် လားအဘဉ်သးဒီး တံမာတရီတပါမာတံတံတံဒီးတံပဲဉ်ထံနီပးးတဖဉ်ဘဉ်တံကွဲးကျိဉ်ထံအိဉ်ဒီးနီလီလားကိးဒီး တံကွဲးကျိဉ်ထံနံ အတံပာ်ဖျါထီဉ်တံသးတမံဖိလစံဉ်ဒီးတံမာဆါပယွဲလား တံမာလီဖိလစံဉ် တဖဉ်အမာမုာ်နံဉ်လီလား. ပုမာကဆိကွဲးထွဲတံအပုမာတံဖိတဖဉ်နံဉ်လီလား. လံာ်တီလံာ်မိဖိလစံဉ်အဂါ တဖဉ်တံကွဲးကဒါကွဲးအီလား ကကွဲးကျိဉ်ထံ အီ ဒ်အလိဉ်ဘဉ်အသိးအဂီ နံဉ်လီလား.	တံဆဲးမာတံ
၆	မာပုဒီးနီလီ SPA ပုမာတံဖိအလံာ်နံဉ်ကျဲ, ယုဒီးကျိဉ်သားကျိဉ်လား တံကွဲးကျိဉ်ထံအီလားအမုာ် ပုမာတံဖိလား အအိဉ်လား တံကွဲးထွဲမာကဆိတံမာတဖဉ် (စပုဉ်, ပယီ, ဒီးကညီကျိဉ်)တဖဉ်နံဉ်လီလား.	OHR အပုမာနံဉ်တံအိဉ်လားတံဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး တံမာဂုထီဉ်တံသ့တံဘဉ် Kathy Bryant FS HR အပုမာနံဉ်တံ Tracy Agnew	လံာ်နံဉ်ကျဲတဖဉ်ဘဉ်တံမာဝဲကွဲးအီလား OHR	လါမာ်ဂျး ၁၅, ၂၀၁၁
၇	ဟ့ဉ်ပုမာတံကျိဉ်ထံတံဖိလားတံမာတံအိဉ်ဖိဉ်တဖဉ်ဖဲအလိဉ်ဘဉ်အခါနံဉ်တကွဲး.	ပုမာဆုာ်တံကမံးတံကဟ့ဉ်ကူဉ်အါထီဉ်တံဟ့ဉ်ကူဉ်တမံမဲ	ဖဲတံထံဉ်လားအလိဉ်ဘဉ်အခါ တံကအိဉ်ဒီး ပုမာကွဲးကျိဉ်ထံတံတဖဉ်နံဉ်လီလား.	တံဆဲးမာအီ

တံပုမုး

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းလားပုတမ်းပညိဉ်အမုာ်နံ
၁	ဆိကမိဉ်လားတံကမာတံအာဉ်လီဒီး UNC Safewalk မုတမုာ် တံကရားကရီလားအလီကလိဉ်သးလား ကဒုးအိဉ်ထီဉ်ဒီးပုမာမိးတံတဖဉ်လား ကွဲးကျိဉ်ထံအိဉ်လားအတံလီတံကျဲတဖဉ်အဘဉ်စားလား ပုမာတံဖိလား တံမာအဆားကတီးသားကတီးတံကတီးအဂီ (တံမာနံအီတံမာဖဲ မုာ်နံဒီးဉ်-မုာ်လွဲာ်နံ စးထီဉ်လား ဟါမိ ၁၁:၀၀ နံဉ်ရံဉ်တုလားဂါမိ ၃ နံဉ်ရံဉ်)	တံကွဲးထွဲမာကဆိတံအပုမာနံဉ်တံ Lea Holt OHR ပုမာတံဖိဒီးတံပုမာကွဲးထွဲတံရုလီဉ် အပုမာဟ့ဉ်ကူဉ်တံ Chris Chiron		မာ်ဂျး ၃၁, ၂၀၁၂
၂	ယုသ့ဉ်ညါလားတံကမာသကိးတံဒီး UNC Public Safety လား ကမာလီတံအါထီဉ်လား တံကဟးမိးတံဖဲ တံလီလားတံဘဉ်ယိဉ်	တံကွဲးထွဲမာကဆိတံအပုမာနံဉ်တံ Lea Holt	ပုမာကွဲးထွဲပုမာနံဉ်တံ ဆဲးကျါဝဲ Public Safety လားကယုသ့ဉ်ညါ တံကဲထီဉ်သးသ့ဉ်တဖဉ်နံဉ်လီလား.	မာ်ဂျး ၃၁, ၂၀၁၂

	အိမ်အိမ်အိမ်/မူတမ္မာ ဖဲတဲဆဲကတိတ်တိတ်တိတ်န့ဉ်လီၤ.			
၃	မၤလီၤတံၢ်လၢပုၤကွၢ်ထွဲမၤကအိတ်အပုၤမၤတံၢ်ဖိတဖၣ်အိတ်ဒီးတံၢ်တံၢ် ကျိၤလၢ ကဆဲးကျိၤ ComPsych , ဖဲအလိပ်ဘဉ်ဖဲအခါန့ဉ်တက့ၢ်.	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတံၢ်ဂ့ၢ်တံၢ်ကျိၤအလံာ်ကုတဖၣ် တံၢ်ကွဲး ကျိၣ်ထံတံၢ်ဆူ စပုၣ်, ပယီၤ, ဒီးပုၤကညိဒီး ရၤလီၤအီၤလၢ ပုၤမၤတံၢ်ဖိအဂၤတဖၣ်အကျိၤန့ဉ်လီၤ. EAP အတံၢ်တိတ်ကျိၤန့ဉ် ဘဉ်တံၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ ComPsych ဖဲလိအူဖျး ဝ သိန့ဉ်လီၤ. တံၢ်ကွၢ် ကဒါကုၤအီၤဖဲ လိဖျးတြူၤအါရံၤ ဝ သိန့ဉ်လီၤ. တံၢ် ကကွၢ်ကဒါကုၤ တံၢ်ကွဲးကျိၣ်ထံတဖၣ်ဖဲ လိဖျးတြူၤ အါရံၤ အလံာ်န့ဉ်လီၤ.	လိဖျးတြူၤအါရံၤ ၂၉. ၂၀၁၂